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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI ORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 26 APRILIE 2023 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat pentru data de 26 aprilie 2023, ora 1100, în 

şedinţă ordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru Beianu, prin 

Dispoziţia nr.143 din 20 aprilie 2023, conform prevederilor art.178 alin.(1) din Ordonanţa de 

Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

 La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent 

3.  Meclea Alina PNL Prezent 

4.  Roșu Cosmina Andreea     PNL Prezent online 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent online 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent online 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent online 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Daniela Pătru   – șef serviciu C.J.G.; 

- Mihaela Cristea –  manager public C.J.G.; 

- Cristina Ingeaua  –  manager public C.J.G.; 

- Dna Ana - Maria Dude – consilier C.J.G.; 

- Denisa Stângă – consilier C.J.G.; 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Dana Elena Stănilă – consilier C.J.G.; 

- Dl.Mardale Nicu  – consilier C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

- Nicușor Iacob – consilier președinte C.J.G.; 

- Alexandru Ciprian –  președinte USR.  

Ordinea de zi și suplimentarea, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă 

consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

 

 

 

 

XXXXXXXXXXX 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bună ziua, stimați colegi și reprezentanți ai vașnicei prese locale!Ne cerem scuze pentru 

întârzire. Sunt câteva proiecte pentru care trebuia neapărat confirmată prezența și votul  și, ca 

atare, am avut o colaborare și comunicare cu domnii consilieri care sunt în online, prezenți la 

ședință. Pentru început, ca de obicei vă invit să ascultăm intonarea Imnului Național! 

Se intonează Imnul Național. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim. Așadar, ședința ordinară a lunii aprilie. Avem un număr semnificativ de proiecte 

pe două categorii. 6 sunt pe ordinea de zi suplimentară,o să discutăm succint la fiecare punct 

și răspundem oricăror întrebări. Deocamdată, ne referim la ordinea de zi suplimentară. 

Domnul Gavrilă Dumitru are o intervenție, vă rog. 

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- Da, dle președinte. Vă rog ca proiectul de hotărâre nr. 113 să fie retras de pe ordinea de zi. 

Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect 113 : modificarea Hotărârii  

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- De la ordinea suplimentară punctul nr.1 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Pe care l-a inițiat dlui. 

Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- E proiectul inițiat de mine. 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent online 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent online 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent 

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent online 

30.  Bardan Daniela PSD Prezent 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da. Am înțeles. Mulțumesc. Deci vă supun aprobării suplimentarea ordinii de zi, mai puțin 

proiectul nr.113 al dlui Gavrilă.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri?  

- Proiect de hotărâre nr.114 din 20 aprilie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, 

prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Colibaşi, prin Consiliul Local al Comunei 

Colibaşi, în scopul realizării proiectului „Modernizare DJ 412 Colibaşi – Câmpurelu şi DC 67 

Colibaşi reprezentând asigurarea scurgerii apelor pluviale, piste de biciclete, covor asfaltic şi 

amenajare peisagistică în Comuna Colibaşi, Judeţul Giurgiu”, referatul de aprobare nr.7876 

din 20 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7886 din 20 aprilie 2023 al 

Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.115 din 20 aprilie 2023 privind aprobarea documentației tehnico-

economice la faza Studiu de fezabilitate (S.F.), a principalilor indicatori tehnico-economici, a 

devizului general precum și a contribuției județului Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu 

pentru obiectivul de investiții „Amenajare trotuare și piste pentru biciclete pe un sector din 

DJ506A, Comuna Toporu, Județul Giurgiu”, referatul de aprobare nr.7893 din 20 aprilie 2023 

al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7899 din 20 aprilie 2023 al Direcției Achiziții 

publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.116 din 20 aprilie 2023 pentru modificarea anexei la Hotărârea nr.31 

din 31 ianuarie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin Consiliul Judeţean 

Giurgiu, cu Comuna Bolintin Deal, prin Consiliul Local al Comunei Bolintin Deal, în scopul 

realizării unor lucrări la drumul judeţean DJ 401 A, care traversează teritoriul administrativ al 

comunei, referatul de aprobare nr.7912 din 20 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de 

specialitate nr.7919 din 20 aprilie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei 

pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.117 din 20 aprilie 2023 privind solicitarea de preluare în 

administrarea Consiliului Judeţean Giurgiu a unui sector de drum de interes local aparținând 

domeniului public al Municipiului Giurgiu, referatul de aprobare nr.7944 din 20 aprilie 2023 

al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7950 din 20 aprilie 2023 al Direcției Patrimoniu, 

coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 
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 Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.118 din 20 aprilie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

acordare a stimulentelor financiare cadrelor didactice și elevilor din instituțiile de învățământ 

preuniversitar de stat din județul Giurgiu, referatul de aprobare nr.7933 din 20 aprilie 2023 al 

preşedintelui, raportul de specialitate nr.7939 din 20 aprilie 2023 al Serviciului Juridic-

contencios și contracte, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu 

de afaceri, avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport și avizul Comisiei juridice, 

ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

    dna Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

Suplimentarea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și acum vă supun aprobării ordinea de zi în integralitate. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 31 martie 2023 a Consiliului 

Județean Giurgiu 

 Prezintă: dna. Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

2. Aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din data de 05 aprilie 2023 a Consiliului 

Județean Giurgiu 

Prezintă: dna. Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

3. Proiect de hotărâre nr.110 din 13 aprilie 2023 privind aprobarea concesionării prin licitație 

a imobilului situat în municipiul Giurgiu, str. București, nr.57, aflat în domeniul public al 

județului Giurgiu, referatul de aprobare nr.7572 din 13 aprilie 2023 al președintelui, raportul 

de specialitate nr.7578 din 13 aprilie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii 

publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism 

și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică şi situații de urgență 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.112 din 18 aprilie 2023 pentru completarea Hotărârii nr.131 din 20 

noiembrie 2020 privind desemnarea consilierilor din cadrul Consiliului Judetean Giurgiu ca 

membri ai Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică a Judeţului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.7668 din 18 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7684 din 18 aprilie 

2023 al Compartimentului Secretariat executiv A.T.O.P., registratură și relații cu publicul și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică şi situaţii de urgenţă 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Denisa Stângă    - consilier 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 
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5. Proiect de hotărâre nr.109 din 12 aprilie 2023 privind rectificarea bugetului propriu de 

venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și bugetului de venituri și cheltuieli al instituțiilor 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții pe anul 2023, referatul de 

aprobare nr.7516 din 12 aprilie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.7527 din 12 

aprilie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, raportul de specialitate nr.7528 din 12 

aprilie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.72 din 16 martie 2023 pentru modificarea anexei la Hotărârea 

Consiliului Județean Giurgiu nr.210 din 20.09.2022 privind aprobarea regulamentului de 

navigație pe Balta Comana, Județul Giurgiu, referatul de aprobare nr.5182 din 16 martie 2023 al 

preşedintelui, raportul de specialitate nr.5188 din 16 martie 2023 al Direcţiei Patrimoniu, 

coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei de mediu, ape, 

păduri și agricultură și avizul Comisiei juridice, ordine publică şi situaţii de urgenţă 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Dumitru Gavrilă    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

7. Proiect de hotărâre nr.97 din 7 aprilie 2023 privind mandatarea reprezentantului Județului 

Giurgiu în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. APA SERVICE S.A. Giurgiu să aprobe 

proiectele de hotărâri aflate pe ordinea de zi a ședinței din data de 27 aprilie 2023, referatul 

de aprobare nr.7177 din 7 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7179 din 7 

aprilie 2023 al Compartimentului Dezvoltare regională și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică şi situaţii de urgenţă 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
      dl. Nicu Mardale    - consilier 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.98 din 10 aprilie 2023 privind aprobarea exploatării şi repartizării 

masei lemnoase obținute din tăierea arborilor limitrofi drumului județean DJ 601, Zona 

Bolintin Vale – Malu Spart, referatul de aprobare nr.7241 din 10 aprilie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.7247 din 10 aprilie 2023 al Direcţiei Patrimoniu, 

coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei de mediu, ape, păduri și 

agricultură 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Dumitru Gavrilă    - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.99 din 10 aprilie 2023 privind încheierea unui contract de comodat 

între Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Inspectoratul pentru Situații de 

Urgență ”Vlașca” al județului Giurgiu, referatul de aprobare nr.7270 din 10 aprilie 2023 al 

preşedintelui, raportul de specialitate nr.7277 din 10 aprilie 2023 al Direcţiei Patrimoniu, 

coordonare servicii publice de interes județean și administrativ și avizul Comisiei juridice, 

ordine publică şi situaţii de urgenţă 

   Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 
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   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

10. Proiect de hotărâre nr.100 din 10 aprilie 2023 pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean nr.117 din 05 octombrie 2018 privind aprobarea înfiinţării Echipei Intersectoriale 

Locale (E.I.L.) în domeniul prevenirii şi combaterii exploatării copilului prin muncă, 

violenţei asupra copilului şi a violenţei în familie, cu modificările și completările ulterioare, 

referatul de aprobare nr.7278 din 10 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate 

nr.7284 din 10 aprilie 2023 al Direcţiei Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes 

județean și administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul 

Comisiei juridice, ordine publică şi situaţii de urgenţă 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

11. Proiect de hotărâre nr.101 din 11 aprilie 2023 pentru modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Giurgiu nr.60 din 07 aprilie 2022 privind aprobarea modificării 

organigramei şi statului de funcţii ale Spitalului de Pneumoftiziologie Izvoru, referatul de 

aprobare nr.7354 din 11 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7361 din 11 

aprilie 2023 al Compartimentului Resurse umane, salarizare şi coordonarea activităţii 

instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul 

Comisiei juridice, ordine publică şi situaţii de urgenţă 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Ana-Maria Dude   - consilier 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

12. Proiect de hotărâre nr.102 din 11 aprilie 2023 pentru modificarea Anexei nr.3 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Giurgiu nr.106 din 23 mai 2022 privind modificarea organigramei, a 

statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ale Centrului Judeţean 

pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Giurgiu, cu modificările ulterioare, 

referatul de aprobare nr.7355 din 11 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate 

nr.7362 din 11 aprilie 2023 al Compartimentului Resurse umane, salarizare şi coordonarea 

activităţii instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei buget, finanţe, economie, fonduri 

europene şi mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine publică şi situaţii de urgenţă 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Ana-Maria Dude   - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

13. Proiect de hotărâre nr.103 din 11 aprilie 2023 privind încheierea unui Acord de Asociere 

între Asociația Voluntarilor INVICTUS, Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu, 

Regia Națională a Pădurilor ROMSILVA - Administrația Parcului Natural Comana, Regia 

Națională a Pădurilor – Romsilva - Direcția Silvică Giurgiu, Direcția Județeană pentru Sport 

și Tineret Giurgiu și Societatea Națională de Cruce Roșie din România – Filiala Giurgiu, în 

vederea promovării sportului pentru toți, referatul de aprobare nr.7411 din 11 aprilie 2023 al 

preşedintelui, raportul de specialitate nr.7415 din 11 aprilie 2023 al Compartimentului 

Control intern și managementul calității, avizul Comisiei buget, finanţe, economie, fonduri 

europene şi mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport 

  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Mihaela Cristea    - manager public 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță   - preşedinte comisie 
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14. Proiect de hotărâre nr.104 din 12 aprilie 2023 privind aprobarea execuției bugetului 

propriu de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu pe trimestrul I 2023, referatul de 

aprobare nr.7511 din 12 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7522 din 12 

aprilie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri  
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

15. Proiect de hotărâre nr.105 din 12 aprilie 2023 privind acordarea unor sprijine financiare, 

referatul de aprobare nr.7512 din 12 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate 

nr.7523 din 12 aprilie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru 

sănătate şi protecție socială 
  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

16. Proiect de hotărâre nr.106 din 12 aprilie 2023 privind aprobarea contractării unei finanțări 

rambursabile interne în valoare de 16.092.335 lei, referatul de aprobare nr.7513 din 12 aprilie 

2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7524 din 12 aprilie 2023 al Serviciului 

Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri  

  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

17. Proiect de hotărâre nr.107 din 12 aprilie 2023 privind aprobarea contractării unei finanțări 

rambursabile interne în valoare de 4.000.000 lei, referatul de aprobare nr.7514 din 12 aprilie 

2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7525 din 12 aprilie 2023 al Serviciului 

Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri  

  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

18. Proiect de hotărâre nr.108 din 12 aprilie 2023 privind suplimentarea utilizării din 

excedentul bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023, referatul de aprobare nr.7515 

din 12 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7526 din 12 aprilie 2023 al 

Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri  

  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

19. Proiect de hotărâre nr.111 din 18 aprilie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice pentru obiectivul de investiţii „Centru integrat de hipoterapie pentru copii cu 

nevoi speciale” în faza de proiectare Studiu de fezabilitate (S.F.), referatul de aprobare 

nr.7669 din 18 aprilie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.7676 din 18 aprilie 

2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, 

urbanism și infrastructură 



8 

 

  Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

 

20. DIVERSE 

- Raport de activitate pe anul 2022 al Președintelui Consiliului Județean Giurgiu 

 

- Proiect de hotărâre nr.114 din 20 aprilie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, 

prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Colibaşi, prin Consiliul Local al Comunei 

Colibaşi, în scopul realizării proiectului „Modernizare DJ 412 Colibaşi – Câmpurelu şi DC 67 

Colibaşi reprezentând asigurarea scurgerii apelor pluviale, piste de biciclete, covor asfaltic şi 

amenajare peisagistică în Comuna Colibaşi, Judeţul Giurgiu”, referatul de aprobare nr.7876 

din 20 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7886 din 20 aprilie 2023 al 

Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.115 din 20 aprilie 2023 privind aprobarea documentației tehnico-

economice la faza Studiu de fezabilitate (S.F.), a principalilor indicatori tehnico-economici, a 

devizului general precum și a contribuției județului Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu 

pentru obiectivul de investiții „Amenajare trotuare și piste pentru biciclete pe un sector din 

DJ506A, Comuna Toporu, Județul Giurgiu”, referatul de aprobare nr.7893 din 20 aprilie 2023 

al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7899 din 20 aprilie 2023 al Direcției Achiziții 

publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.116 din 20 aprilie 2023 pentru modificarea anexei la Hotărârea nr.31 

din 31 ianuarie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin Consiliul Judeţean 

Giurgiu, cu Comuna Bolintin Deal, prin Consiliul Local al Comunei Bolintin Deal, în scopul 

realizării unor lucrări la drumul judeţean DJ 401 A, care traversează teritoriul administrativ al 

comunei, referatul de aprobare nr.7912 din 20 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de 

specialitate nr.7919 din 20 aprilie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei 

pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.117 din 20 aprilie 2023 privind solicitarea de preluare în 

administrarea Consiliului Judeţean Giurgiu a unui sector de drum de interes local aparținând 
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domeniului public al Municipiului Giurgiu, referatul de aprobare nr.7944 din 20 aprilie 2023 

al preşedintelui, raportul de specialitate nr.7950 din 20 aprilie 2023 al Direcției Patrimoniu, 

coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 

 Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

 

- Proiect de hotărâre nr.118 din 20 aprilie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

acordare a stimulentelor financiare cadrelor didactice și elevilor din instituțiile de învățământ 

preuniversitar de stat din județul Giurgiu, referatul de aprobare nr.7933 din 20 aprilie 2023 al 

preşedintelui, raportul de specialitate nr.7939 din 20 aprilie 2023 al Serviciului Juridic-

contencios și contracte, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu 

de afaceri, avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport și avizul Comisiei juridice, 

ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

    dna Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - președinte comisie 

Ordinea de zi și suplimentarea au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Am pregătit o configurație a ordinii de zi astfel încât, să fim un pic mai eficienți astfel că 

proiectele,la care trebuie să votăm pe buletine de vot,sunt primele. Primul proiect de hotărâre  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Să supun aprobării procesele verbale. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- A, vă rog! 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Cu privire la cvorum, toți membrii Consiliului Județean Giurgiu sunt prezenți. Supun 

aprobării dvs. procesul verbal al ședinței ordinare din data de 31 martie. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Supun aprobării dvs. procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 05 aprilie 2023. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Vă mulțumesc. 

 Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim, dna secretar. Revenind, primul proiect de hotărâre nr. 110: aprobarea 

concesionării prin licitație a imobilului situat în municipiul Giurgiu, str. București, nr.57, 

aflat în domeniul public al județului Giurgiu. Este vorba despre cei 5000 de metri pe care îi 

are de mult timp consiliul județean. Are o istorie savuroasă acel teren. Avem mai multe 

solicitări din partea unor persoane private care doresc să realizeze acolo o zonă de servicii. 

Încercăm să găsim cea mai bună soluție, dar cert este că e anormal să păstrăm în starea 

actuală acel teren în centrul orașului. Va trebui să respecte câștigătorul toate condiționările pe 

care le are primăria pentru acea zonă, prevăzute probabil în PUG sau dacă o fi vreun PUZ 

aprobat. Până una alta noi, repet, supunem aprobării consiliului județean, concesionarea 

acelui teren în condițiile legii. Comisia de buget, comisia pentru investiții, comisia juridică, 
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avize favorabile cu abțineri. Abținerile nu știu ce argumentație au. Dacă vrea cineva să ne 

explice? Heliport nu se poate face acolo, dacă ăsta o fi motivul supărării. Supun aprobării 

proiectul atunci.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Nu! Pentru că trebuie să facem propuneri. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Propunerile pentru…Haideți! Avem propuneri pentru comisie? 

 

Odată cu transmiterea ordinii de zi a ședinței, au fost solicitate propuneri pentru 

completarea buletinelor de vot cu reprezentanți ai consiliului județean (3 membri titulari + 3 

membri supleanți din partea PNL și 1 membru titular + 1 membru supleant din partea PSD) în 

comisia de evaluare a ofertelor depuse pentru concesionarea prin licitație a imobilului situat în 

municipiul Giurgiu, str. București, nr.57, aflat în domeniul public al județului Giurgiu. 

 

Din partea PNL domnul vicepreşedinte Silviu-Cristian Anculescu face următoarele 

propuneri: 

MEMBRI TITULARI: Nan Tiberiu-Genu, Gavrilă Dumitru și Roșu Cosmina-Andreea 
MEMBRI SUPLEANTI: Meclea Alina, Deliu Radu-Silviu și Ionescu Cătălin Ionuț 

 

 

 Din partea PSD domnul consilier județean Cosmin Daniel Lazăr face următoarele 

propuneri:  

MEMBRU TITULAR: Crina Stoianovici 

MEMBRU SUPLEANT: Lucian Corozel 

 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Pentru membrii comisiilor de licitație, precizez că 4 membrii trebuie să fie desemnați. 4 

membrii că au mai fost situații în care a trebuit să declarăm nule anumite buletine pe care nu 

au înțeles anumiți consilieri cum trebuie să voteze. Deci 4 membrii trebuie să aibă fiecare 

comisie. Vă mulțumim. Deci vă strig și în ordine…Începe procedura de vot. Pentru mai 

multă operativitate sunteți de acord să supunem aprobării proiectul și desemnarea membrilor 

când termină colegele mele, pentru că sunt și în online și încă centralizează, vă spun 

persoanele desemnate, da? La final vă anunț și asta. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim, dna secretar. Așadar, dacă sunt intervenții? Nu sunt? Supun aprobării atunci 

proiectul de hotărâre nr.110.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? (o abținere - dl Lazăr) 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- La proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării,  membrii celor două comisii sunt: 

Membrii titulari sunt: Nan Tiberiu, Gavrilă Dumitru, Roșu Cosmina, Stoianovici Crina  

Membrii supleanți sunt: Meclea Alina, Deliu Radu - Silviu, Ionescu Cătălin, Corozel Lucian. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.95 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.112 pentru completarea Hotărârii nr.131 din 20 noiembrie 

2020 privind desemnarea consilierilor din cadrul Consiliului Județean Giurgiu ca membri ai 

Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică a Judeţului Giurgiu. Și subiectul acesta are o istorie 

lungă, cel puțin de un mandat, dacă nu chiar două. Aici sunt mai multe comentarii de făcut. 

Dna secretar, vă dau cuvântul. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Mulțumesc, dle președinte. Referitor la acest proiect de hotărâre care privește completarea 

membrilor consiliului județean din ATOP, dl. Cosmin Lazăr ne-a trimis un email. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 
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„Referitor la propunerile ce trebuie formulate la cele două proiecte, solicităm secretarului 

județului să se asigure că se respectă configurația politică existentă în stabilirea componenței 

membrilor. Prin urmare, solicităm respingerea pe motiv de încălcare a Codului administrativ 

și a regulamentului a unei noi propuneri ce ar urma să intre în procedura de vot a oricărui 

membru PNL pentru a deveni membru ATOP. În cazul în care acest aspect semnalat nu va fi 

luat în seamă și se va persista în nelegalitate, grupul PSD nu va face propuneri și nu va 

participa la vot. În cazul în care se va ține cont de prevederile legale și va fi respinsă de 

secretar o nouă propunere a grupului PNL, propunerea noastră pentru ATOP este Lucian 

Corozel. Vă reamintim că legal, conform configurației politice ar trebui să avem 2 membri în 

ATOP.  

Legat de comisia de evaluare a ofertelor, unde se poate observa că acolo ați procedat la 

respectarea configurației politice, propunerile sunt Crina Stoianovici ca membru titular și 

Lucian Corozel ca membru supleant.”  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Pe buletinul de vot noi am ținut cont de propunere, l-am trecut pe dl Corozel. Componența 

ATOP nu se încadrează pe prevederea legală de la 176, cred că e din cod. Da, 176. 

Consilierii PSD au avut în anul 2020, au promovat o acțiune pe rolul instanței de judecată pe 

care au pierdut-o cu suspendarea Hotărârii 131, 136 ambele care vizau ATOP-ul. Este 

adevărat că nu s-a intrat pe fondul problemei, dar aveau posibilitatea să meargă mai departe 

și să formuleze acțiune în anularea acelei hotărâri. Încă un argument pentru care eu nu pot 

îngrădi niciun grup politic să facă o propunere de desemnare a unui membru în ATOP, strict 

aici despre asta vorbim, pentru că, un argument în plus, că asta am vrut să zic, nici Instituția 

Prefectului nu a atacat în contencios acea hotărâre de desemnare a componenței ATOP. Și 

atunci nu am niciun argument legal, legiuitorul, Codul administrativ, nu se încalcă absolut 

nimic, spune foarte clar în ce condiții trebuie respectată configurația politică: la componența 

comisiilor de specialitate, desemnarea membrilor în regiile autonome și așa mai departe. Nu 

suntem într-o astfel de situație și consider că așa este corect și legal: fiecare grup politic vine 

cu propunere și dvs. votați. Vă mulțumesc.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mulțumesc și eu. Aș mai face mențiunea că n-am deloc convingerea că Instituția 

Prefectului atacă doar proiecte de hotărâre eronat elaborate sau care sunt în mod obligatoriu 

în afara cadrului legal. E un mare grad de subiectivism acolo, cel puțin în ultima perioadă. Să 

sperăm că o să se reglementeze situația asta. Mi-aș dori. Așadar, cum procedăm mai departe? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Noi considerăm în continuare că această componență a ATOP, din punctul nostru de vedere 

cel puțin nu este normală, nu respectă Codul administrativ și nu respectă nici Regulamentul 

de Organizare al Consiliului Județean Giurgiu. Ca urmare a acestui fapt, ținând cont de faptul 

că, cel puțin eu, personal cred că este o ilegalitate, eu nu pot fi părtaș la o asemenea 

ilegalitate. Grupul consilierilor PSD nu vor vota la acest proiect. Vă mulțumesc. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Da asta a spus și dl.Cosmin. A trimis acum email că nu veți participa niciunul dintre  

membrii PSD la vot. Este alegerea dvs. Susțin că este un proiect legal și acesta cum a fost și 

131, da? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Vom vedea probabil că acolo e un abuz în serviciu. Se va vedea… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu serios, dar ce specialiști ați devenit în abuz în serviciu.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Abuz în serviciu făcut de cine ? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- De cancelaria dlui președinte. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 
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- Și de Instituția Prefectului care a spus că este legală hotărârea și toate hotărârile adoptate cu 

privire la desemnarea consilierilor în ATOP dea lungul timpului, care au avut diverse 

configurații, au fost declarate legale. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine discutăm inutil cu dl. Grigore și cu.. avem propunerile? 

 

- Dl. consilier Lucian Corozel a trimis următorul email la acest proiect: „Nu particip la vot la 

PH 112,pentru ca nu sunt respectate prevederile Codului Administrativ și ale Regulamentului 

de Organizare și Funcționare ale Consiliului Județean Giurgiu. Mulțumesc!” 

 

Propunerile pentru completarea buletinului de vot în vederea desemnării unui consilier 

județean ca membru al Autorității Teritoriale de Ordine Publică a Județului Giurgiu sunt 

următoarele: 

Din partea PNL domnul vicepreşedinte Silviu-Cristian Anculescu propune pe dl. Tudor 

Mihai Bogdan, iar din partea PSD domnul consilier județean Cosmin Daniel Lazăr propune pe 

dl. Lucian Corozel. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Da. Pentru acest proiect de hotărâre rămâne singura propunere dl.Tudor Mihai Bogdan. 

Buletinul de vot are trecut și pe dl. Corozel. De vreme ce nu vor participa, oricum o singură 

propunere se face. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine. Haideți să votăm, vă rog. Începe procedura de vot. 

- Haideți să reluăm! Dacă sunteți de acord. 

 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- La proiectul de hotărâre cu desemnarea consilierului care să completeze componența ATOP, 

cu 18 voturi a fost desemnat dl.Tudor. Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre devine hotărârea nr.96 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim și noi. Trecem la punctul 5: Proiect de hotărâre nr.109 privind rectificarea 

bugetului propriu de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și bugetului de venituri și 

cheltuieli al instituțiilor finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții pe anul 

2023. Aveți în raport o sumedenie de argumente pentru care facem acest demers, inclusiv am 

reținut o sponsorizare de la Fundația ”Nouă ne pasă” în favoarea DGASPC, de 25 de mii de 

lei. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Dacă sunt intervenții, vă 

rog? Supun aprobării proiectul.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Dna secretar, ce faceți? Am avut un amendament aici. Ce-i cu el? Avem un amendament aici 

exact la motivația pe care am prezentat-o. Repartizarea sumei de 25 de mii lei primită cu titlu 

de sponsorizare pentru Direcția Generală de Asistență Socială. Era suficient ce am spus. 

Supun aprobării și amendamentul, vă rog.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc mult. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.97 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.72 pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Giurgiu nr.210 din 20.09.2022 privind aprobarea regulamentului de navigație pe 

Balta Comana, Județul Giurgiu. Balta Comana în mandatul trecut am reușit să continuăm un 

proiect mai vechi și am inundat cele 400 de ha care au creat Delta Comana, atât de apreciată. 

Încercăm să depunem acum un alt proiect prin care să ridicăm cota digului și să inundăm o 

suprafață mai mare. Mai mult de atât să crească adâncimea pentru că specialiștii de la Parcul 

Natural ne-au informat că, la o înălțime de peste 1,4 m, nu mai proliferează atât de mult 
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stuful. Ne străduim. E un proiect foarte greu, dar în paralel avem o obligație legală de a avea 

inclusiv pe acest luciu de apă, care evident nu încurajează circulația niciunui fel de 

ambarcațiuni, să avem un asemenea regulament. Motiv pentru care am inițiat acest proiect de 

hotărâre cu aprobarea regulamentului de navigație. Comisia de mediu, comisia juridică, avize 

favorabile. Dacă dorește cineva detalii suplimentare, avem aici specialiști care să vă 

expliciteze fenomenul. Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. 

Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.98 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.97 privind mandatarea reprezentantului Județului Giurgiu 

în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. APA SERVICE S.A. Giurgiu să aprobe 

proiectele de hotărâri aflate pe ordinea de zi a ședinței din data de 27 aprilie 2023. Ați văzut 

este vorba de Planul de investiții și de cheltuielile aferente funcționării societății. Comisia 

juridică, aviz favorabil. Discuții, vă rog. Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.99 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.98 privind aprobarea exploatării şi repartizării masei 

lemnoase obținute din tăierea arborilor limitrofi drumului județean DJ 601. Am considerat că 

e normal întâi să alimentăm cu material lemnos centrele DGASPC până vom reuși să 

schimbăm sistemele de încălzire, avem proiecte depuse. Ca atare, vă supun aprobării acest 

proiect. Comisia pentru investiții, comisia de mediu, avize favorabile. Dacă considerați că nu 

am fost foarte inspirați? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. 

Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.100 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.99 privind încheierea unui contract de comodat între 

Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Inspectoratul pentru Situații de Urgență 

”Vlașca” al județului Giurgiu. E vorba de câteva echipamente. Comisia juridică, aviz 

favorabil. Dacă sunt intervenții din partea dvs.? Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.101 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- DGASPC ne solicită să aprobăm prin Proiect de hotărâre nr.100 pentru modificarea 

Hotărârii Consiliului Judeţean nr.117 din 05 octombrie 2018 privind aprobarea înfiinţării 

Echipei Intersectoriale Locale (E.I.L.) în domeniul prevenirii şi combaterii exploatării 

copilului prin muncă, violenţei asupra copilului şi a violenţei în familie, cu modificările și 

completările ulterioare. Comisia pentru sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Dacă 

aveți puncte de vedere, vă rog? Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. 

Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.102 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 11: Proiect de hotărâre nr.101 pentru modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Giurgiu nr.60 din 07 aprilie 2022 privind aprobarea modificării 
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organigramei şi statului de funcţii ale Spitalului de Pneumoftiziologie Izvoru. Comisia pentru 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Are credibilitate și susținerea noastră dna 

manager Patricia Stegaru. Dacă sunt intervenții? Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.103 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 12: Proiect de hotărâre nr.102 pentru modificarea Anexei nr.3 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Giurgiu nr.106 din 23 mai 2022 privind modificarea organigramei, a 

statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ale Centrului Judeţean 

pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Giurgiu, cu modificările ulterioare. 

- Comisia pentru buget, comisia juridică, avize favorabile. La fel și dna Carmen Pețanca, aviz 

favorabil din toate punctele de vedere. Dacă sunt intervenții? Supun aprobării proiectul, vă 

rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.104 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 13: Proiect de hotărâre nr.103 privind încheierea unui Acord de Asociere între 

Asociația Voluntarilor INVICTUS, Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu, Regia 

Națională a Pădurilor ROMSILVA - Administrația Parcului Natural Comana, Regia 

Națională a Pădurilor – Romsilva - Direcția Silvică Giurgiu, Direcția Județeană pentru Sport 

și Tineret Giurgiu și Societatea Națională de Cruce Roșie din România – Filiala Giurgiu, în 

vederea promovării sportului pentru toți. E un parteneriat pe mai mulți ani. Încercăm să 

organizăm un concurs pentru biciclete pe un traseu din Parcul Natural Comana. Comisia 

pentru buget, comisia pentru educație, avize favorabile. Nu e foarte ușor de organizat pentru 

că dlor nu au mare experiență. Încercăm și noi să-i ajutăm în limita posibilităților. Încă n-am 

finalizat toate problemele și n-am găsit soluții la toate categoriile de solicitări, dar aș dori 

foarte mult să-i încurajăm și, ca atare, acest proiect de hotărâre ne ajută să-i convingem de 

bunele noastre intenții. Dacă sunt intervenții din partea dvs.? Supun aprobării proiectul. Cine 

este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.105 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pentru votul dvs. vă invităm la eveniment. Este pe 14 mai, dacă nu greșesc. O plimbare cu 

bicicleta prin pădurea Comana. 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 14: Proiect de hotărâre nr.104 privind aprobarea execuției bugetului propriu de 

venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu pe trimestrul I 2023. Comisia de buget, aviz 

favorabil. Este un document obligatoriu, o fotografie de moment care oferă niște informații 

relevante cunoscătorilor, dar într-un buget, pentru o instituție cum este considerat, totul este 

în mișcare și, ca atare, nu mi se par foarte relevante pentru a analiza amănunțit, acest 

document. Poate aveți altă opinie? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.106 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 15: Proiect de hotărâre nr.105 privind acordarea unor sprijine financiare. Ca de 

fiecare dată, la ședința ordinară, încercăm să ajutăm un număr de giurgiuveni în suferință. 

Comisia pentru buget, comisia pentru sănătate, avize favorabile. Dacă doriți să interveniți? 

- Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 
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Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.107 

- Repet de fiecare dată, acceptăm orice fel de observații, inclusiv critici pe marginea acestui 

demers, continuu, susținut al consiliului județean. Totul poate fi perfectibil vreau doar să fie 

convinși toți cei care solicită sau care au cunoștință despre acest gen de ajutoare, că ne 

străduim să tratăm cu maximă seriozitate orice persoană care bate la ușa consiliului județean.  

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 16: Proiect de hotărâre nr.106 privind aprobarea contractării unei finanțări 

rambursabile interne în valoare de 16.000.000 lei. Comisia pentru buget, aviz favorabil, cu 3 

voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” și o abținere. Vorbim de un credit care să asigure 

cofinanțarea unor proiecte cu fonduri europene. Sunt cheltuieli neeligibile generate de 

creșterile abrupte la materiale, ca motiv principal. Nu avem altă soluție decât: renunțăm la 

proiecte, renunțăm la finanțare sau contractăm un credit. La fel se face peste tot în țară și în 

toată Europa și bănuiesc că nu numai. Pentru un vot împotrivă și o abținere aici, mi-e greu să 

găsesc argumente, dar nu e cazul să insist, cine știe ce mai aflu. Dacă doriți să dezvoltăm 

subiectul? Vă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Eu am fost constant de fiecare dată la această situație a creditelor pe care le-ți solicitat dvs. 

Voi vota împotriva acestui proiect, la fel și împotriva celuilalt proiect cu finanțarea de 

4.000.000 lei. Culmea este că, după aceste două proiecte, veniți cu încă un proiect care spune 

despre suplimentarea utilizării din excedentul bugetar local al județului Giurgiu. Dacă tot 

avem excedent bugetar, de ce mai avem nevoie să tot acumulăm alte credite? Voiam să știu și 

eu și care este gradul de îndatorare pentru că aproape în fiecare lună, ne-ați cam prezentat 

câte o opțiune din asta de a face un credit. Pentru muzeul de la nu știu unde, pentru.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ce muzeu? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Cel de la Crucea de piatră. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pă ăla urmează.. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Am mai votat de vreo două ori chestia asta. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-ați fost atent. Ați votat elemente de parcurs. În sfârșit. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Oricum. Grupul consilierilor PSD va vota împotrivă la aceste două credite și revenim puțin la 

o discuție cu excedentul bugetar.Vă mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

-  Excedentul bugetar poate fi folosit pentru secțiunea de dezvoltare care secțiune de 

dezvoltare la Consiliul Județean Giurgiu, poate ați remercat, este foarte amplă, foarte vastă. 

Sunt o sumedenie de proiecte care nu ar putea să beneficieze de credite. Noi avem aici, 

ajungem cu aceste credite, la un grad de îndatorare de 40 și ceva la sută, dar vorbim de 

proiecte cu fonduri europene pentru care nu există limită și repet, este drumul județean 601 

despre care inclusiv o sumedenie de locuitori din zonă solicită urgent să îl modernizăm, 

tronsonul de la Malul Spart la intersecția cu DN 61, da. Vorbim de DJ 503, un proiect 

început în mandatul trecut foarte important Giurgiu -Toporu, da. Aceste proiecte au cheltuieli 

neeligibile care pot fi finanțate din credite. Alte proiecte de investiții, nu pot să fie finanțate 

din credite decât în condiții mult mai severe, așadar sunt mai multe motive pentru care 

folosim excedentul pentru proiecte mai mici, de mai puțină importanță în fața unui finanțator 

cum este o bancă, dar acestea, am făcut solicitare și am primit oferte de la bănci pentru că 

sunt proiecte care, fără  niciun fel de probleme pot fi finanțate în asemenea condiții și repet, 

la fel se procedează oriunde și la fel ar fi procedat cred că, orice președinte. La fel s-a 

procedat și în mandatele trecute și în mandatul meu anterior, da? Singura întrebare, care este 

rezonabilă și ar trebui pusă în momentul ăsta, este ce facem cu banii care ne rămân din 
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credite, nu e cazul acestor proiecte, dar ca idee generală, banii care ne rămân din credite după 

ce asigurăm finanțarea. Îi folosim la alte investiții sau îi returnăm băncii. Atunci sunt de 

acord că ar trebui o discuție elaborată cu argumente, pro și contra, pentru că sunt din ambele 

categorii. Dar la momentul ăsta îmi pare rău, sincer nu înțeleg. Și al treilea proiect, tot pe 

fonduri europene, eficientizarea energetică a consiliului județean, a sediului. Am avut un 

proiect pe fonduri europene de 6 milioane, am renunțat la el că așa am considerat că e normal 

să procedez și am obținut o finanțare de 20 de milioane, dar și aici mai sunt alte cheltuieli 

care nu încap în aceste 20 de milioane și, ca atare, e în această listă al proiectelor finanțate 

din credite. Asta este extensia votului anterior. Nu are rost să dezvoltăm subiectul. Dacă ați 

votat până acum, normal că trebuia să votați și acum.Nu e cazul să primiți de la mine 

recomandări. Bun, mai sunt alte intervenții? Dacă am scoate proiectele cu fonduri europene 

pentru care avem credite, gradul de îndatorare al consiliului este undeva sub 10 la sută. Deci 

nu suntem nici pe departe atât de încorsetați la capitolul acesta. Supun aprobării proiectul 

106, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? 

- Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 19 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Meclea 

A,  Anculescu C, Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, 

Georgescu M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A); 

- 12 „împotrivă”( Corozel L, Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, 

Grigore M, Simion C, Cristescu D și Bardan D, Lazăr D), devenind hotărârea nr.108 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 17 similar, Proiect de hotărâre nr.107 privind aprobarea contractării unei finanțări 

rambursabile interne în valoare de 4.000.000 lei. Aici poate fi o discuție. Eu cred că în 

mandatul ăsta am văzut atâta ipocrizie, atâta răutate, atâtea atitudini insalubre, să fiu 

politicos, încât a trebuit să oferim giurgiuvenilor și ceva în compensație. Vorbim de un 

monument istoric de nivel național, de importanță națională, Crucea lui Mihai Viteazu din 

localitatea cu același nume, care este în paragină de foarte mulți ani și eu cred că ar trebui să 

fim mai atenți la simbolurile care sunt localizate în acest județ. Poate se vor gândi 

giurgiuvenii în timp văzând un monument reabilitat și care să fie luminat noaptea, dar să aibă 

o imagine vizibilă și apreciabilă și ziua, vor crede că nu am stat chiar degeaba în consiliul 

acesta și va fi dacă vreți o dovadă dincolo de detaliile de proastă factură de care vorbeam, că 

în consiliul județean inclusiv la această masă s-a muncit și o majoritate, câteodată și 

unanimitate, au încercat să aducă cât mai multe avantaje pentru giurgiuvenii din acest județ, 

inclusiv să lase asemenea investiții care să dăinuie peste zeci și sute de ani, dacă nu e prea 

extinsă perioada. Acesta e motivul pentru care consider că acest proiect, am mai făcut o 

asociere a acestui monument cu buna colaborare care ar fi trebuit să fie în consiliul județean, 

dar dacă vorbim aici de acuzații, dacă vorbim de invective, de referiri la probleme personale 

ale unora sau altora dintre noi, e clar că suntem departe de acest deziderat. Cum spuneam, 

bune intenție, rămâne să asocieze giurgiuvenii cu fiecare dintre noi. Rămân la părerea că 

acest proiect necesită atenția noastră, este nevoie de această finanțare că va fi sau nu, de suma 

aceasta, rămâne de văzut. Este foarte costisitoare acea serie de trepte până la monument care 

este situat la o înălțime de câteva zeci de metri peste cota zonei și, în urma licitației, se va 

face probabil o economie destul de considerabilă, dar nu avem cum să știm la acest moment 

acest detaliu. Comisia pentru buget, aviz favorabil, cu 3 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” 

și o abținere. Dacă sunt intervenții din partea dvs.? Vă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, toate obiectivele de investiții pe care le-ați propus, toate aceste programe pe 

care le propuneți, nu am fost împotriva lor. Ba din contră, cunoaștem aceste proiecte încă de 

acum doi ani și jumătate în momentul în care s-a înființat acest consiliu județean. Dacă vă 

aduceți aminte, prima discuție despre aceste obiective, a fost făcută în ședința de la Ateneu, 

de acolo din sala mică, din amintirile pe care le am eu. Am fost de acord cu dvs. cu aceste 

obiective. Nu are nimeni împotriva dvs. să facă aceste obiective. Din contră, considerăm că 

sunt benefice pentru județ, sunt lucruri normale și firești. Lucrul la care noi avem rețineri este 
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la acest grad de îndatorare pentru că nu știm ce se va întâmpla în anii următori și nu știm 

dacă vom avea posibilitatea să rambursăm aceste credite. Ba, dacă-mi aduc bine aminte, în 

urmă cu două ședințe de consiliu județean, chiar eu v-am sugerat să încercăm să acționăm în 

achiziția unui credit, în vederea realizării acelei lucrări de la muzeul județean, la care ați 

renunțat la proiectul european, pe care am înțeles, OK nu era în regulă proiectul 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ați înțeles greșit. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dar asta nu înseamnă că acea clădire trebuie să rămână în același stadiu. Și la fel v-am și 

propus pentru că tot spuneați într-o declarație de presă că noi, consilierii județeni, nu avem 

niciunul inițiativă, chiar vă rugasem să aveți o comunicare cu Primăria Municipiului Giurgiu 

prin care să putem prelua acea grădiniță aflată în cartierul Negru Vodă și care de trei ani 

trenează deși lucrările sunt undeva la 90%, să putem să o preluăm noi, chiar dacă nu avem 

resursele financiare, să luăm un credit și să terminăm acea grădiniță pentru a o da în circuitul 

educațional, începând din luna septembrie. Acei oameni de acolo, chiar așteaptă această 

grădiniță. Nu a fost nimeni împotriva obiectivelor dvs. sau a ceea ce ați propus dvs. Problema 

noastră este doar aceasta, acest nivel de creditare pe care îl faceți dvs. pentru că de exemplu 

spuneați că în mandatul trecut au fost credite. Nu cred că au fost. Vă mulțumesc. Doar atâta, 

vom vota împotrivă și la acest proiect. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dvs. ați vorbit pentru preșcolari acuma pentru că niște oameni cu un bagaj de informații 

mediu își dau seama că spuneți una și susțineți alta. Realizarea unor proiecte de investiții, 

fără credite, nu se face aproape nicăieri, în condițiile unei vieți economice normale. Că va fi 

sau nu altfel în anii următori, nu avem de unde să anticipăm, dar au mai fost perioade de 

criză economică 2011, de exemplu și nu-mi aduc aminte să fii avut probleme nici cu 

rambursarea ratelor și nici alte instituții de același nivel să fii avut probleme mai mari decât 

ale noastre. Despre lucrarea de la teatru, iarăși sunteți pe lângă, de la muzeu mă scuzați, iarăși 

sunteți pe lângă evidență pentru că nu am renunțat la ea. Am scos la licitație de două ori și n-

am avut nici un ofertant, nu pentru că a fost prost făcut prost proiectul, pentru că acel proiect 

în evoluția accentuată a prețurilor din perioada respectivă, nu a mai fost încadrat în niște 

costuri rezonabile și nu a venit nicio firmă să lucreze în pagubă. Nu a renunțat nimeni la acel 

proiect el a fost considerat ca fiind nefezabil din acest punct de vedere al costurilor. L-am 

depus la Compania Națională de Investiții, am revizuit acea documentație și sperăm să 

obținem finanțare de acolo. Este singura finanțare disponibilă. Dacă știți dvs. sau alți colegi 

ai dvs. o altă finanțare, fără niciun fel de ironie, ne comunicați și anunț public că ne-ați dat o 

mână de ajutor și ne-ați găsit o soluție, nu e niciun fel de problemă. Ați mai zis ceva ..de 

grădiniță. Grădinița aceea nu poate fi preluată. Consiliul județean nu are instituții de 

învățământ în proprietate exceptând Școala specială pe care o avem conform legii. Altfel ele 

trebuie să rămână la UAT-urile la care sunt localizate, iar să facem noi un credit când mai 

sunt 90% iarăși e o soluție pe care nu știu de ce o avansați  că aveți totuși niște ani de 

administrație. Nu poți să te duci cu o lucrare aproape finalizată, să iei credit la bancă, decât 

dacă îți place să pierzi timpul pe acolo. La bancă mergi să vorbești cu proiect fezabil aflat în 

stadiu de proiect în cea mai fericită situație, da ? Da, mă rog. Dă bine să vii cu niște soluții 

poate, poate apreciază cineva. Alte intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? 

- Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 19 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Meclea 

A,  Anculescu C, Roșu C, Ionescu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, 

Georgescu M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A); 

- 12 „împotrivă”( Corozel L, Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, 

Grigore M, Simion C, Cristescu D și Bardan D, Lazăr D), devenind hotărârea nr.109 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 18: Proiect de hotărâre nr.108 privind suplimentarea utilizării din excedentul 

bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023. Am spus, excedentul îl folosim, nu stă 
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acolo și oricum este gândit și drămuit pentru fiecare dintre lucrările pe care le avem de făcut. 

Multe dintre ele obligatorii. Cred că probleme noastră cea mai importantă este că în acest 

mandat, sunt disponibile fonduri, programe europene și naționale de o intensitate 

nemaiîntâlnită și de o diversitate nemaiîntâlnită. Dacă ar putea cineva să facă ceva, ar putea 

să reprioritizeze proiectele pe care încercăm noi să le promovăm atât, dar mi se pare o crimă 

la nivelul unui consiliu județean, să tragi pe linie moartă niște proiecte sau să nu le acorzi 

atenția necesară doar ca să nu faci credite, doar ca să faci economie pentru nu știu ce alte 

vremuri, nici nu știm dacă vor fi mai bune sau mai puțin bune. Suntem obligați să facem tot 

ceea ce ne solicită direct sau indirect giurgiuvenii, indiferent că sunt proiecte de cea mai mare 

importanță în toate cercetările sociologice, sănătatea e pe primul loc, dar și proiecte care se 

referă la un segment extrem de mic de populație. O să aveți mai în spate, proiect de hotărâre 

privind acel centru de hipoterapie. Eu știu că sunt 130 de copii înregistrați, probabil sunt mai 

mulți care suferă de boli asociate acestui sindrom. Facem și un proiect, încă de milion de 

euro. Acolo am avut norocul, o să spun la momentul potrivit, să colaborăm cu Consiliul 

Județean Ilfov, un județ mult mai bogat decât noi, dar nu avem întotdeauna asemenea soluții. 

Dacă am găsit acolo soluții, înseamnă că măcar căutăm și alte soluții, nu suntem orientați 

direct, una două, mergem direct la bancă. Dacă n-avem altă soluție asta este ultima, dar nici 

asta nu poate fi exclusă din lista finanțărilor, părerea mea. Nu știu ce părere aveți dvs. Bun. 

Supun aprobării utilizarea excedentului. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.110 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 19: Proiect de hotărâre nr.111 privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice pentru obiectivul de investiţii „Centru integrat de hipoterapie pentru copii cu 

nevoi speciale”. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Repet, 

avem un teren de un hectar  pus la dispoziție de comuna Adunații Copăceni, am găsit în acea 

zonă, am căutat în acea zonă că să fie aproape și de noi și de județul Ilfov. Am vorbit cu 

Thuma Hubert, președintele CJ Ilfov și îi mulțumesc și public pentru înțelegere pentru că am 

fost la dânsul și am avansat o sumă de 200-250 de mii de euro pentru realizarea acestui 

centru, am avut și eu niște informații de la specialiști, nu mă pricep foarte bine la construcții 

civile. Pentru că colaborăm cu un medic acreditat în hipoterapie de asociația americană de 

profil, am ajuns la un proiect mai spectaculos care a și crescut în valoare la aproape un 

milion de un euro, la nivel de SF. După licitație va fi 80-90% din această sumă, nu știu exact. 

Mulțumirile pentru dl. Hubert, exact astea au la bază faptul că, în ciuda creșterii de 3 ori, de 4 

ori a valorii proiectului, a acceptat să finanțeze conform înțelegerii inițiale, 80 % din această 

investiție, Consiliul Județean Giurgiu rămânând să aloce diferența de 20%. Vom folosi după 

aceea acest centru, împărțind egal 50-50 cheltuielile de funcționare și acea asistență de 

specialitate pentru unu sau mai mulți medici care să participe sau să monitorizeze 

tratamentele. Dacă sunt intervenții, vă rog?    

- Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.111 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Diversele le trecem după suplimentare, vă rog frumos.  Punctul 113 am zis că-l retragem, l-a 

retras dl Gavrilă. Punctul 22: Proiect de hotărâre nr.114 privind aprobarea asocierii 

Judeţului Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Colibaşi, prin Consiliul Local 

al Comunei Colibaşi, în scopul realizării proiectului „Modernizare DJ 412. Comisia pentru 

buget,comisia pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- La acest proiect dl. Corozel a declarat că are un interes patrimonial și nu va participa la vot. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 
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- Am promovat în acest mandat o nouă abordare, n-aș fi mai pretențios de atât, anume să avem 

acolo unde există spațiu suficient și sunt condiții inclusiv financiare, să promovăm realizarea 

trotuarelor și a pistelor pentru biciclete. Aveți mai jos și un proiect de la Toporu, în aceeași 

logică, în aceeași concepție. Aici vorbim deja de un concept și iarăși este deja primul proiect 

pe care îl prezentăm cu asemenea abordare, avem și un partener pe măsură comuna Colibași 

cu unul dintre cei mai buni primari din județ. Vom avea pe lângă pistele pentru biciclete și 

trotuarele despre care vorbeam anterior și o amenajare peisagistică care va arăta vă asigur 

foarte bine și va da un nou exemplu, dacă vreți primarilor foarte mulți de bună calitate din 

județul Giurgiu despre cum ar trebui să arate satul tradițional peste ani. Peste ani, dar nu 

mulți, da? Dacă sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.112 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 23 similar cum spuneam: Proiect de hotărâre nr.115 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice la faza Studiu de fezabilitate (S.F.), a principalilor 

indicatori tehnico-economici, a devizului general precum și a contribuției județului Giurgiu 

prin Consiliul Județean Giurgiu pentru obiectivul de investiții „Amenajare trotuare și piste 

pentru biciclete pe un sector din DJ506A, Comuna Toporu, Județul Giurgiu”. Comisia pentru 

buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Dacă sunt intervenții? Dintre asocierile 

astea, inclusiv pentru aceste asocieri, folosim banii din rezervă, prima care este finalizată este 

pietruirea unui sector de drum comunal într-o comună cu primar PSD. Dacă are cineva în 

continuare senzația că facem separatisme pe genul ăsta de argumente, îi spun iarăși că se 

înșală. Acum avem iarăși primari și de la PNL și de la PSD și dacă ar fi fost și de la USR că 

tot era dl Ciprian aici, i-am fi ajutat și pe dlor în egală măsură. Supun aprobării proiectul. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Nici la acesta dl.Corozel nu participă. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dl. Corozel nu votează. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.113 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 24 : Proiect de hotărâre nr.116  pentru modificarea anexei la Hotărârea nr.31 din 

31 ianuarie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin Consiliul Judeţean 

Giurgiu, cu Comuna Bolintin Deal, prin Consiliul Local al Comunei Bolintin Deal, în scopul 

realizării unor lucrări la drumul judeţean DJ 401 A. Aici e o situație un pic atipică, mulțumim 

dlui primar Bănică. Avem de făcut o reparație de maxim un milion de lei pe un drum 

județean și Consiliul Local Bolintin Deal știind că avem probleme financiare, s-a oferit să 

suporte 90% din valoarea acestor lucrări. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, 

comisia juridică, avize favorabile.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- La acest proiect de hotărâre ulterior transmiterii spre analiză și aprobarea dvs. , am remarcat 

o eroare materială, în sensul că și vom ține cont de ea la redactarea hotărârii, în tot cuprinsul 

hotărârii, hotărârea privind aprobarea asocierii județului Giurgiu a cărei anexă o modificăm 

are numărul corect 21, nu 31.Vă mulțumim.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim și noi pentru spiritul ascuțit. Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.114 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 25 : Proiect de hotărâre nr.117 privind solicitarea de preluare în administrarea 

Consiliului Judeţean Giurgiu a unui sector de drum de interes local aparținând domeniului 

public al Municipiului Giurgiu. Ajutăm și municipiul este vorba de drumul de acces către 

baza Direcției Județene de Transport care este asfaltat, dar are nevoie de o reabilitare, mai 

ales că încercăm să gândim și acolo un proiect să mutăm și sediul direcției pentru că e mult 

mai eficient din toate punctele de vedere să fie și birourile și partea de garaje și infrastructura 

specifică în aceeași locație. Ca atare, am solicitat colegilor de la consiliul municipal, 

preluarea temporară a acestui sector de drum pe care, după ce-l reabilităm, îl dăm înapoi la 

municipiu. Asta este procedura legală. Comisia pentru investiții, comisia juridică, avize 

favorabile. Dacă sunt discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.115 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 26 : Proiect de hotărâre nr.118 privind aprobarea Regulamentului de acordare a 

stimulentelor financiare cadrelor didactice și elevilor din instituțiile de învățământ 

preuniversitar de stat din județul Giurgiu. Comisia pentru buget, comisia pentru educație, 

comisia juridică, avize favorabile. Pregătim galele anuale pentru premierea copiilor și 

cadrelor didactice cu performanțe la școală sau în orice alte categorii de activități.  

Cu implicarea dnei vicepreședinte Mihalcea parcurgem prima etapă, am revizuit și aprobăm 

regulamentul de premiere. Dacă aveți ceva de completat? 

Elisabeta Mihalcea  – vicepreşedinte C.J.G.: 

- Dle președinte, chiar am ceva de completat, vă rog frumos. Dacă putem să supunem la vot un 

amendament  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Sigur. 

Elisabeta Mihalcea  – vicepreşedinte C.J.G.: 

- Pe care vreau să-l înaintez verbal. Valoarea stimulentelor financiare pentru cadre didactice de 

la ciclul primar să fie în valoare de 500 de RONI, pentru elevii din ciclul primar este 200 de 

RONI, dar pentru cadre didactice pentru că pregătesc un număr destul de mare de elevi, eu 

consider că ar fi oportun să le oferim 500 de RONI. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine. Supun aprobării întâi amendamentul. Vă rog. Sper că nu supralicitați. Am avut o 

emoție. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- M-am uitat un pic pe regulament, recunosc că nu l-am studiat în întregime, am văzut undeva 

că profesorii vor fi premiați cu 200 lei pentru elev. 

Elisabeta Mihalcea  – vicepreşedinte C.J.G.: 

- Acesta este amendamentul pe care l-am făcut. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Întrebarea mea era de natura la care un profesor, care are 10 elevi la meditație, îmi cer scuze, 

la olimpiadă, va primi câte 200 de lei pentru fiecare elev? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- 500 pentru toți. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Nu, e vorba de 500 de lei.  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Eu așa văzusem acolo. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Ăsta e amendamentul dnei vice pentru cadrele didactice care pregătesc copiii din ciclul 

primar, de la clasa pregătitoare până la a IV-a. Doar pentru aceia 500, pentru ceilalți, de la 

gimnaziu și liceal sunt 500, 750 și 1000. 
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Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- O singură dată, nu pentru fiecare elev, dacă are 10 elevi.. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Nu, dar întotdeauna s-a făcut o singură dată. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Acolo scria în regulament, scria 200 de lei / elev  

Elisabeta Mihalcea  – vicepreşedinte C.J.G.: 

- Și profesorii care pregătesc la meditații, primesc bani.  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Corect. Felicitări încă o dată pentru acest proiect! 

Elisabeta Mihalcea  – vicepreşedinte C.J.G.: 

- Pe dl. președinte, este proiectul dlui. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim, mulțumim sunt emoționat. Supun aprobării amendamentul, dnei vicepreședinte, 

vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Și supun aprobării proiectul în 

integralitate, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.116 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La diverse raport de activitate. Dacă aveți întrebări? Cu mare drag, vă răspund. Dacă știu eu 

sau colegii care mă ajută în fiecare zi. Legat de problema deșeurilor ați spus că aveți ceva de 

întrebat? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Da vă rog, dacă-mi permiteți? Zilele trecute, sunt convins că toți știm, inclusiv colegii noștri 

din presă, a fost un eveniment un pic bulversant. Două zile firma desemnată să preia gunoiul 

din municipiul Giurgiu nu a putut să facă acest lucru datorită unor neînțelegeri cu cei de la 

ECO SUD. Bine, vina principală este a primăriei Giurgiu care timp de 8 luni de zile nu a 

plătit niciun fel de datorie către cei de la ROSAL. Cetățenii au fost extremi de nemulțumiți 

pentru că ei își plătesc acea taxă de habitat către primăria Giurgiu. Eu sunt unul dintre cei 

care își plătește taxa de habitat pe un an de zile anticipat, că nu stau de fiecare dată să mă duc 

acolo. În situația mea sunt foarte mulți care m-au întrebat ce se întâmplă acolo și initial n-am 

știut ce să le spun, despre ce este vorba, după care am primit câteva documente care spuneau 

că primăria de 8 luni de zile nu au dat niciun ban către ROSAL, punând ROSAL-ul în 

imposibilitatea de a plăti către ECO SUD taxa de depozitare a gunoaielor și vroiam să vă 

propun pentru că tot avem acel excedent bugetar, dacă există o posibilitate să ajutăm 

municipiul Giurgiu să-și plătească această datorie către ROSAL. Ei au o listă de furnizori, iar  

din ce am văzut eu, ROSAL-ul este de abia al 15-lea pe lista respectivă și mă gândeam dacă 

putem să facem o chestie prin care să ajutăm municipiul să scape de această problemă a 

gunoaielor. La fel din ceea ce știu eu, acel nou combat a durat doar două zile până la 12 

noaptea, de astăzi  gunoiul e posibil să mă înșel  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Aveți atâtea neconcordanțe în ce spuneți, că nu știu la care să mă refer  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- La toate. Dvs. aveți toate informațiile, dvs. sunteți spectaculos în ce spuneți. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu știu de unde le luați. Vorbiți în propoziții mai scurte, ca să putem să clarificăm. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Eu am înțeles că de astăzi, iarăși nu se va mai lua gunoiul din localitate. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- S-o luăm invers, ați înțeles greșit. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Am înțeles. Așteptam o soluție de la dvs. să rezolvăm cu ECO SUD-ul. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 
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- Problema ce, nici nu le-am reținut pe toate. De ce nu vă informați mai exact înainte să..? Din 

ce știu eu și nu știu de la primărie, știu de la unul dintre acționarii ECO SUD exact. Asta a 

fost problema că s-a plătit mai mult la operatori, operatorul trebuia să plătească la rândul lui 

la depozit și nu a plătit. Deci primăria, conform contractului, a plătit operatorului și a plătit. 

Înțeleg că a cam stins datoriile către operator. Acuma în lista de care spuneți ECO SUD e 

prima poziție nu pe poziția 15 sau.., dar mă rog, problemele legat de acest serviciu sunt 

preluate din mandatul trecut. Dl. Barbu a făcut niște artificii, a găsit el o hotărâre de consiliu 

în care, într-adevăr a fost o eroare materială și n-a vrut să plătească câțiva ani buni, că să 

plătească consiliul județean, deși era clar responsabilitatea primăriei. De acolo lucrurile s-au 

amplificat și avem situația actuală… 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- În 2021 datorită intervenției dlui Motreanu, datoria către ROSAL a fost stinsă. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cum adică datorită intervenței dlui Motreanu?   

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Așa a declarat dl.Anghelescu într-un comunicat de presă publicat ieri, nu alaltăieri pe pagina 

Domniei sale. Că prin intervențiile pe care le-a făcut Domnia sa și cu dl. Dan Motreanu, în 

2021, datoria Primăriei Giurgiu față de ROSAL este zero. Și pot să mă documentez și cu un 

tabel al datoriilor, iar în 2021 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E altă societate acum, dar mă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- În regulă. În 2021 Primăria Giurgiu față de ROSAL nu avea niciun leu datorie. Să vii să spui 

după doi ani de zile că este tot de vină Barbu, mi se pare cumva  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu, nu. Eu am spus de unde au fost generate aceste datorii, istorice, dacă vrem să le 

numim, da? Că putea sau nu putea să le plătească tot dl Barbu, că poate sau nu să le plătească 

dl.Anghelescu, eu mă abțin să spun pentru că nu cunosc toate detaliile. Eu spun cum s-au 

generat aceste datoriile. Sigur că dl Anghelescu face eforturi și a tot explicat situația bugetară 

a primăriei, a municipiului Giurgiu în acest moment. Dacă putem să plătim din excedent? În 

primul rând, consiliul județean putea să facă mult mai multe pentru UAT-urile din județul 

Giurgiu, înainte să apară Codul administrativ. Nu știu dacă vă aduceți aminte, în mandatul 

trecut, am avut posibilitatea să plătesc din banii consiliului județean, branșamente individuale 

la încălzire în blocurile din municipiu. Nu spun, ca să mai primesc cât de nesemnificativă 

apreciere, spun ce posibilități atât de diversificate aveam. Mă cert des cu dna secretar. De 

când a apărut Codul administrativ, nu spun că e un document nedorit sau cu care nu putem 

lucra noi. Asta este legea o acceptăm și nu avem nimic de comentat. Suntem foarte 

restricționați și nu avem posibilitatea să intervenim aproape în niciuna dintre activitățile 

curente ale UAT-urilor din județul Giurgiu. Avem o școală la Colibași finanțată din fonduri 

europene la care, datorită creșterii prețurilor, avem o cheltuială eligibilă imensă. Educația 

prioritate națională, eu nu am găsit, am întrebat, am crezut că nu vrea dna secretar să mă ajute 

la un moment dat.  Am întrebat inclusiv secretarul de stat de la Ministerul de finanțe care mi-

a confirmat:„Nu, dle! Chit că educația e prioritate națională, consiliul județean nu are voie să 

plătească cofinanțarea comunei Colibași pe un proiect pe fonduri europene!” O aberație, dar 

este susținută de un document legal aplicat în România și dacă nu-l contestă prea mulți atunci  

evident eu, care nu sunt jurist, sunt extrem de rezervat în a face altfel de aprecieri. Dar asta e 

situația reală. Noi să dăm bani, revenind la primărie, pentru plata acestor datorii la un  

serviciu public, înseamnă să ne asumăm niște riscuri foarte, foarte mari. Discut cu colegii 

mei și acum după ședință o să am o discuție pentru că insist pentru o asemenea soluție, dar nu 

spun că este la îndemână. În Codul administrativ se spune că se acordă ajutoare către alte 

UAT-uri, în Legea 273, Legea finanțelor locale aflate în situații de extremă dificultate. Păi în 

hotărârea consiliului județean pentru situații de urgență, la care nu am ajuns, că a fost 

convocată în aceeași zi și nu am putut să merg, se constată că începând de la data prezentei 

iminența producerii unei situații de urgență ca urmare a încetării. Deci terminologia în primul 
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rând din lege, cu terminologia din hotărâre, nu-mi oferă mie argumente să-i conving pe 

colegii mei să găsim soluții. Nu mai spun că rectificări se fac după ce se încheie semestrul I 

după II, nu mai spun asta. Nu mai spun că noi nu avem bani în acel cont pentru situații de 

urgență decât 100 de mii de lei, dacă rețin bine. O sumă insignifiantă. Ca să alimentezi acel 

cont trebuie să facem o serie de artificii care eu, ca inginer, nici nu știu dacă sunt 100 la % 

acoperite de lege în acest moment și nu știu dacă pot să-i oblig pe colegii mei, că așa cum 

spuneți dvs., dl. Vucă,  e la mare modă acum să acuzi de abuz în serviciu pe cineva, cel mai 

simplu. Da, dar nu știu dacă pot să fac acest demers în condițiile în care anul viitor va veni 

Curtea de Conturi cu propria interpretare și suntem iarăși obligați să acceptăm ce va spune 

Curtea de Conturi. E ușor să vorbești despre niște probleme care într-adevăr, sunt foarte 

dificile, sunt greu de rezolvat și care privesc comunitatea, să avem toată disponibilitatea, dar 

de aici până la a spune: ia de aici și dă acolo! și te mai și pozezi în om care rezolvă tot, e 

distanță foarte mare, credeți-mă! Foarte mare și e nedorit cred eu să încercăm să exploatăm 

altfel, decât ca buni cetățeni asemenea situații. Dacă mai sunt alte întrebări sau alte 

intervenții, vă rog? Bun. Mulțumesc mult considerăm ședința închisă. Eu mai rămân un pic 

cu presa dacă doriți să mai întrebați altceva despre acest subiect sau despre altele. Mulțumesc 

pentru participare.  

 

 

 

 

 

 

 

 

   PREŞEDINTE, 

        Dumitru Beianu 

                          SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  

     

                                                                                            Aurelia Brebenel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redactat, 

Iulia Teodorescu  _________ 

Giurgiu, 26 aprilie 2023 


